
 

Anteckningar från telefonmöte med referensgruppen för Hemnetpengarnas 

avkastning 

2017-03-09 kl. 09:00  

Deltagare:  

Anders Edmark, Saki Carapanos, Ingrid Eiken, Catarina Löfberg, Kenneth Ivarsson, Henrik Nilsson, 

Catharina Lager Sundberg, Erik Wikander, Kerstin Wallin, Lars-Erik Nykvist, Carina Pagil, Peter Folke, 

Joakim Lusensky.   

Peter Yllmark, Håkan Hellström, Lotta Ericsson, Jens Kågström, Mats Ericsson samt Lennart Hagberg 

var kallade men hade förhinder.  

 

 

Under mötet diskuterades tre övergripande frågor:   

 På vilket sätt ska avkastningen/värdeökningen användas för att ge största möjliga 

medlemsnytta? 

 Vilka konkreta åtgärder föreslår referensgruppen? 

 Om det bara blir en mindre avkastning/värdeökning – hur skulle prioriteringen då se ut? 

 

Sammanfattningsvis konstaterade deltagarna i mötet att lobbying och anseendefrågan är central och 

att det bland gruppens deltagare finns tydliga önskemål att fortsätta och intensifiera detta arbete. 

Inte minst initiativet med Kundombudsmannen (KO) lyfte många mötesdeltagare som viktigt och 

värdefullt.  

Mötesdeltagarna var eniga om att Hemnetpengarna kan möjliggöra ett starkare lobbyarbete, 

intensifierat anseendearbete som tar sikte på vad som ingår i mäklartjänsten och mäklarrollen 

genom bland annat KO och Mäklarsamfundets jurister och slutligen försök att ena branschen, till 

exempel genom att arbetsgivarna enas om någon form av gemensam grundtrygghet för anställda i 

branschen.  

Mötet diskuterade också idéer för hur pengarna kan investeras. Bland annat föreslogs att investera i 

en fastighet som skulle kunna användas för uthyrning men också eventuellt för att husera 

Mäklarsamfundet och därmed slippa hyreskostnader.  

  

Nästa steg  

Information om gruppens resonemang och förslag presenteras på branschrådet 27/3.  


